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Številka: 900-2/2024-13-010502 

ZAPISNIK 
 

12. seje Sveta staršev, ki je bila v ponedeljek, 30. 9. 2024, ob 17. uri, v zeleni dvorani šole. 

 

Navzočnost 

 

Prisotne_i članice_i 

Sveta staršev: 

Cvetka Praznik, Natalija Kotnik, Urban Gostenčnik, Tadeja 

Raztočnik, Manja Miklavc, Jan Butolen, Zala Lorber, Andreja Šapek, 

Klemen Saberčnik, Anja Benko, Janja Širnik, Matej Mager, Branko 

Proje, Sabina Hovnik, Zala Duler Tratnik, Saša Jelen, Darinka 

Kališnik, Ljiljana Lečnik, Maja Vrčkovnik, Milena Haramija, Borut 

Iršič, Lucija Potočnik, Mateja Verdinek Žigon 

Opravičili so se 

(članice_i Sveta staršev): 

Petra Večko, Stanko Berlizg, Jasmina Germadnik Kos, Tina Delalut 

Smrtnik,Tjaša Marchiotti 

Odsotne_i 

(članice_i Sveta staršev): 

/ 

Ostale_i navzoče_i: Aljaž Banko, Katja Krivec, člani Sveta šole (kot slušatelji) 

Zapisnikar: Nina Ošlovnik 

 

Podpisani seznam prisotnih članic_ov Sveta staršev je priloga zapisniku v arhivu šole. 

 

Sejo je vodila mag. Mateja Verdinek Žigon. 

 

DNEVNI RED 

 

1 Pregled in potrditev dnevnega reda in zapisnika zadnje seje Sveta staršev OŠ Koroški jeklarji 

2 Seznanitev z Letnim pedagoškim poročilom 2023/2024 (g. Aljaž Banko, ravnatelj) 

3 Seznanitev z Letnim delovnim načrtom in Publikacijo za šolsko leto 2024/2025 (g. Aljaž Banko, 

ravnatelj) 

4 Seznanitev s spremembami Načrta varnih šolskih poti za šolsko leto 2024/2025 (ga. Katja 

Krivec) 

5 Imenovanje novih članov v upravni odbor Šolskega sklada šole   

6 Razno 
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Točka 1: 

Pregled in potrditev dnevnega reda in zapisnika zadnje seje Sveta staršev OŠ Koroški jeklarji 

 

Predsednica Sveta staršev, Mateja Verdinek Žigon, je prisotne pozdravila, ugotovila, da je prisotnih 

dovolj članic_ov, da se je seja lahko pričela. 

Povedala je, da so kot slušatelji na seji prisotne_i tudi članice_i Sveta zavoda (zaradi podvajanja vsebine 

na seji Sveta zavoda, ki je sledila seji Sveta staršev).  

Uvodoma je predsednica zbranim predstavila dnevni red seje. Članice_i Sveta staršev niso podali 

pobud za spremembo dnevnega reda, zato ga je predsednica dala na glasovanje. 

 

SKLEP ŠT. 1: 

Članice_i Sveta staršev so soglasno potrdili dnevni red 12. seje Sveta staršev OŠ Koroški jeklarji. 

 

Mateja Verdinek Žigon je povedala, da so vse_i članice_i zapisnik zadnje, enajste seje Sveta staršev, ki 

je bila 28. 5. 2024, prejeli po elektronski pošti in da je bil objavljen tudi na spletni strani šole. 

Podpredsednica Sveta staršev je odprla razpravo. Le-te ni bilo, zato je dala potrditev zapisnika 

prejšnje seje na glasovanje. 

 

SKLEP ŠT. 2: 

Članice_i Sveta staršev so soglasno potrdili zapisnik zadnje seje Sveta staršev, ki je bila 28. 5. 2024. 

 

Točka 2: 

Seznanitev z Letnim pedagoškim poročilom 2023/2024 

(g. Aljaž Banko, ravnatelj) 

 

Mateja Verdinek Žigon je besedo predala Aljažu Banku, ravnatelju šole, ki je članice_e Sveta staršev 

ob drsnicah seznanil z Letnim pedagoškim poročilom za preteklo šolsko leto (2023/2024). 

Predstavil je investicijsko-vzdrževalna dela in ostale projekte, ki jih je šola izvedla. Nadalje je podal 

učni uspeh po šolskih letih, učne in vzgojne rezultate ter koncept dela z nadarjenimi učenci. 

Besedo je med seznanitvijo z Letnim pedagoškim poročilom 2023/2024 predal gospe Katji Krivec, ki je 

prisotnim predstavila rezultate nacionalnega preverjanja znanja v 9. in 6. razredu na njihovi šoli in 

podala primerjavo z državnim povprečjem. 

Nadalje je gospod ravnatelj članicam_om Sveta staršev predstavil podrobnosti v zvezi s šolo v naravi 

in tabori v CŠOD. Gospa Saša Jelen je omenila, da so bili starši šestošolcev na roditeljskem sestanku 

nejevoljni zaradi prestavljene lokacije zimske šole v naravi iz Grmovškovega v Lukov dom, ker naj bi 

na lanski seji Sveta staršev sprejeli sklep, da se cena zimske šole v naravi zniža. Gospod ravnatelj je 

povedal, da bo to informacijo preveril. Kakršnega koli sklepa o zimski šoli v naravi na lanski seji starši 

niso sprejeli. Nekaj članic_ov je predlagalo, da se starši učenk_cev, ki imajo finančno stisko, obrnejo 

na šolski sklad, in sicer s prošnjo za finančno pomoč. 

Gospod ravnatelj je v zaključku predstavil še rezultate tekmovanj v šolskem letu 2023/2024, statistiko 

dodatne strokovne pomoči za preteklo šolsko leto ter finančno stanje šolskega sklada.  

Pri predstavitvi finančnega stanja šolskega sklada je za komentar prosil gospo Mileno Haramija, 

predsednico šolskega sklada.  

Gospa Haramija je vprašala gospoda ravnatelja, če je seznanjen, zakaj se deset učencev v lanskem 

šolskem letu ni udeležilo zimske šole v naravi. Šolski sklad se je angažiral, a prošenj za finančno 

pomoč niso prejeli. Gospod ravnatelj pravi, da težava niso bile finance, saj lahko pomaga šolski sklad. 
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Gospa Haramija doda, da niso prejeli nobene prošnje za pomoč za zimsko šolo v naravi kljub dejstvu, 

da se je staršem lanskih šestošolcev na seji Sveta staršev v septembru 2023 le-ta zdela draga. 

Razredničarke so bile v stiku s starši učencev, ki se niso odločili za udeležbo v zimski šoli v naravi, jim 

ponudile rešitve, a si ti starši niso premislili.  

Gospa Haramija je povedala, da so člani Šolskega sklada učitelje že večkrat prosili za predloge glede 

nadstandardne opreme, a člani šolskega sklada predlogov niso prejeli. Gospod ravnatelj bo na 

naslednji pedagoški konferenci učitelje na to opozoril in pozval k razmisleku.  

Starše je gospod ravnatelj obvestil, da si lahko na šolski spletni strani ogledajo letopis za šol. leto 

2023/24, v katerem je opisano, kaj se je dogajalo na šoli. 

Ena izmed članic je postavila vprašanje glede tekmovanj iz znanja, ker naj bi v tem šolskem letu 

strošek tekmovanja prešel na starše. Gospod ravnatelj je odgovoril, da še nima dovolj informacij, se 

bo pa potrudil, da bo strošek tekmovanj v tem šolskem letu prevzela šola. Gospod Borut Iršič je 

izpostavil težave in morebitno stisko staršev v primerih, da bi imeli starši več otrok, ki bi sodelovali na 

več različnih tekmovanjih, in bi ta strošek težko zmogli poravnati. Gospoda ravnatelja je zanimalo, če 

bi lahko strošek tekmovanja pokrili tudi s pomočjo šolskega sklada. Gospa Haramija je temu pritrdila. 

 

Na tej točki dnevnega reda je razprava potekala med samo predstavijo Letnega pedagoškega poročila 

2023/2024.  Po koncu le-te je bil soglasno sprejet sklep. 

 

SKLEP ŠT. 3: 

Članice_i Sveta staršev so se seznanili z Letnim pedagoškim poročilom 2023/2024. 

 

Točka 3: 

Seznanitev z Letnim delovnim načrtom in Publikacijo za šolsko leto 2024/2025 

(g. Aljaž Banko, ravnatelj) 

 

Aljaž Banko, ravnatelj, je predstavil organizacijo pedagoškega in ostalega dela v tekočem šolskem 

letu. Predstavil je projekte, ki jih bo šola v novem šolskem letu izvajala (le-ti so podrobneje 

predstavljeni na šolski spletni strani). Staršem je predstavil načrt dela z nadarjenimi učenci.  

Starše je obvestil, da v tem šolskem letu šola na razpisu za javna dela ni dobila ustreznega kandidata.   

 

Na tej točki dnevnega reda razprave ni bilo. Sklepa sta bila soglasno sprejeta. 

 

SKLEP ŠT. 4: 

Članice_i Sveta staršev so se seznanili z Letnim delovnim načrtom in Publikacijo za šolsko leto 

2024/2025. 

 

Točka 4: 

Seznanitev s spremembami Načrta varnih šolskih poti za šolsko leto 2024/2025 

(ga. Katja Krivec) 

 

Katja Krivec je predstavila načrt varnih šolskih poti in spremembe v tekočem šolskem letu. Uvodoma 

je povedala, da so članice_i Sveta staršev načrt varnih šolskih poti prejeli predhodno po elektronski 

pošti in opozorila na spremembo, saj je bil do letos načrt varnih šolskih poti enoten tako za matično 

šolo kot podružnico Kotlje. Po nasvetu Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu sta se 

oblikovala dva ločena načrta varnih šolskih poti, eden za matično šolo, drugi pa za podružnico Kotlje.  
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Novost v načrtu za podružnico je krožišče, za katerega so starši izpostavili, da je nevarno za otroke. 

Glede primernosti odbojne ograje pri krožišču so pisali na Direkcijo za ceste, kjer pravijo, da prehod ni 

nevaren. Prav tako so izpostavili šolsko pot od gostilne Toni na Šrotnek, kjer se avtomobili vozijo 

prehitro. Po tej cesti hodijo otroci iz šole domov, prav tako tam hodijo vsi učenci v oddelku 

podružnične šole ob različnih šolskih dejavnostih.  

Starši iz podružnice so omenili tudi betonske stebre na poti iz šole proti Kotljam II in III, ki se dajo 

odstraniti, saj niso pritrjeni. Tam se vozi tudi dostavna služba, po tej poti pa v šolo in iz nje prihajajo 

otroci. Želijo si ureditev te pešpoti. Gospod ravnatelj je staršem pojasnil, da je bila ta pešpot v načrtu 

za urejanje, a je zaradi strehe na matični šoli zaenkrat to odloženo. 

  

Na tej točki dnevnega reda razprave ni bilo. Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

SKLEP ŠT. 5: 

Članice_i Sveta staršev so se seznanili s spremembami Načrta varnih šolskih poti za šolsko leto 

2024/2025. 

 

Točka 5: 

Imenovanje novih članov v upravni odbor Šolskega sklada šole.    

(Ga. Mateja Verdinek Žigon) 

 

Ga. Mateja Verdinek Žigon je prisotne pozvala, da morajo izbrati dva člana Sveta staršev v upravni 

odbor Šolskega sklada šole. Ga. Haramija je povedala, da je zaželeno, da se vključi tudi starš iz 

podružnice Kotlje, ker bolje pozna problematiko in potrebe podružnice. Povedala je tudi, da se odbor 

sreča dva- do trikrat letno, in sicer ob torkih, v knjižnici matične šole. Ga. Mateja Verdinek Žigon je 

starše ponovno pozvala, da dva izmed njih postaneta člana upravnega odbora Šolskega sklada šole. To 

sta postala Urban Gostenčnik iz 1. k ter Klemen Saberčnik iz 4. b.  

Starši so izpostavili nedelovanje aplikacije za prehrano na šolski spletni strani. Gospod ravnatelj je 

pojasnil, da aplikacija ne deluje, ker je bil program posodobljen, sedaj morajo posodobiti še strežnik. 

Starši so predlagali, da se na šolski spletni strani starše obvesti, da aplikacija ne deluje.  

Predstavnica 3. razreda je predlagala, da bi starši obvestila razredničark dobili na eAsistenta, da bi bilo 

čim manj obvestil v tiskani obliki zaradi varovanja okolja. Učiteljica 3. razreda na podružnici, Vanja 

Kačič, članica Sveta šole, je pojasnila, da razredničarke otrokom razdelijo obvestila v tiskani obliki zato, 

da jih učenci vrnejo podpisana in da so bili starši z informacijami seznanjeni.  

 

 

SKLEP ŠT. 6: 

Članice_i Sveta staršev so potrdili imenovanje Urbana Gostenčnika in Klemna Saberčnika v upravni 

odbor Šolskega sklada šole.  
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ZAKLJUČKI 

 

1 Na seji je bilo sprejetih 6 sklepov. 

2 Zapisnik dobijo v vednost članice_i Sveta staršev in Občina Ravne na Koroškem. Objavi se na 

oglasnih deskah v matični šoli in podružnični šoli Kotlje. 

 

 

Seja je bila zaključena ob 18. uri. 

 

 

Zapisnik napisala:       

Nina Ošlovnik                                    Mag. Mateja Verdinek Žigon,  

                                                     predsednica Sveta staršev 

OŠ Koroški jeklarji 

 

 

 

Prilogi 

 

1 Vabilo 

2 Seznam prisotnih članic_ov na seji Sveta staršev 


